## 搶灘先鋒:陸海股份有限公司 Sea & Land Integrated Corp.

http://www.sea-land.com.tw



陸海特別著重「專案業務」承攬,不 斷添購歐、美先進運輸及吊裝專用 重型設備以應所需,何董事長一生 所秉持的最高指導原則:「做人處事 絕對忠實」。

We pay particular attention to promoting our specialized business and purchase European and American equipment to meet our requirements.

Chairman Ho believes that honesty is the best policy and has followed this maxim throughout his life.



海股份有限公司自從總裁何添財先生於1973年6月創立以來已 30餘載。初期以內陸貨櫃運輸為主,重機件運輸為輔。後於副 董事長暨總經理何英津先生卓越領導下:陸海公司於1995年12月獲頒 ISO-9001證書;1997年1月獲准上櫃公開買賣公司股票〈股票代號: 5603〉;1998年10月取得運送業執照及拖、駁船各壹艘,經營重機件海 陸聯運〈如:沿海航運、搶灘、登陸、運搬……等〉。如稱陸海為「民營陸 戰隊」亦實不為過!

1998年之前,陸海圓滿執行台塑六輕數百件動輒幾百噸以上重件運輸及卸駁作業;1998年11月則破記錄地完成壹件總重1,377公噸的高壓儲槽卸駁及後續7公里多的內陸運輸作業,最令人難忘!

最近完成的重大專案工程(Projects)包括:國內各大電廠設備暨核四電廠各式重機件、核反應爐運輸及吊裝工程;北、高捷運車頭、車廂;高鐵50米鋼軌、車頭、車廂之裝卸、運輸……等,不勝枚舉。這都是我們的榮幸與驕傲!目前,總經理何英津先生更因經營兩座汽車專用液態瓦斯加氣站及改裝將近6,000部雙燃料液態瓦斯汽車有成而榮膺中國液化石油氣加氣站協會理事長一職,積極為綠色環保及二氧化碳減量而打拚!

Ever since its founder Mr. Tien-Zai Ho set up Sea & Land Integrated Corp. in June 1973, it has been successfully engaged in inland container haulage. Over the years, as it handled more and more cargo, it has obtained increasingly advanced handling/transportation equipment, mainly from Europe & the USA.

Under the brilliant leadership of its Vice Chairman & President, Mr. Ying-Jin Ho, Sea & Land has been certified with ISO-9001 ever since December 1995. Other major milestones are as follows:

1. January 1997: Shares were traded publicly in the stock market under Stock



Code No. 5603.

- 2. October 1998: It obtained a carrier license & started running a coastal service with one tugboat & one barge.
- 3. November 1998: It landed a 1,377 M/T hi-pressure vessel at Mai Liao Industrial Port using hydraulic trailers.
- 4. Recently, it completed the haulage and handling of the 50-meter long rails plus all the cars/locomotives for the Taiwan High Speed Train Project. It also handled power plant cargo, most notably the haulage & erection of two reactors for Nuclear Power Plant No. 4, each weighing over 1,000 M/T gross.

It's no wonder some people call Sea & Land "A Privately Run Marine Corps."

Mr. Ho jr. was recently elected as the Chairman of the Chinese LPG Cars Filling Stations Association. This was in honor of his success in running two units of LPG filling stations, having converted more than 6,000 petroleum-cars to LPG cars and his on-going dedication to protecting the environment and reducing  $CO_2$  emissions. Mr. Ho's personal motto has always been "Absolutely Faithful & Honest."





本公司拖、駁船重機件作業。 Above photos show our tugboat & barge in operations handling the heavy lifts.